
Innkalling til studenthovedstadsmøte 
 
Sted:  Villa Eika 
Tid:  29.09.2022 kl. 1600-1730. 
 
Innkalt til møtet: 
Leder av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Marius Torsvoll 
Leder av Studentparlamentet ved UiO, Oline Marie Sæther 
Leder av Studentparlamentet ved OsloMet, Karl Magnus Nikolai Coronus Nyeng 
Leder av BI Studentorganisasjon, Youri van der Werve 
Leder av Studentunionen ved Høyskolen Kristiania, Marie Pedersen 
Representant fra Studentrådet ved PHS, Ukjent  
Leder av Det Norske Studentersamfund, Olav Rørstad 
Leder av Kjellerpubnettverket på UiO, Henrik Vincent Fiske Vassal 
Leder av Studentidrettsrådet, Frida Rasmussen 
Leder av SiOs hovedstyre, Stine Johannessen 
Fungerende leder av Konsulatet ved OsloMet, ukjent 
Studentlivskoordinator på OsloMet, Beate Thandiwe Dessingthon 
Rådet for de mindre, ikke valgt enda 
Rådet for de mindre, ikke valgt enda 
 
Observatør, Andrine Breiner Johansen, Samarbeidsansvarlig i Velferdstinget og på vegne av Rådet for de 
mindre 
 
Tilstede på møtet: 
Leder av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Marius Torsvoll 
Leder av Studentparlamentet ved OsloMet, Karl Magnus Nikolai Coronus Nyeng 
Leder av Studentparlamentet ved UiO, Oline Marie Sæther 
Leder av Studentunionen ved Høyskolen Kristiania, Marie Pedersen 
Leder av Studentidrettsrådet, Frida Rasmussen 
Leder av Det Norske Studentersamfund, Olav Rørstad 
 

 
1) Valg av møteleder og referent 

a) Godkjent møteleder: Marius Torsvoll 
b) Godkjent referent: Jon Aleksander Prøitz 

 
2) Godkjenning av innkalling  

Innkallingen godkjennes. 

3) Kort orienteringsrunde 
SH-medlemmene orienterer om hva de har gjort siden sist. 
 

4) Studentenes Helse og trivselsundersøkelse 
SHoT tallene har kommet og det er dyster lesning, hvordan kan SH agere sammen og hvordan kan 
vi spille på hverandre?  
 
Marius:  
Den uken som samsvarer med verdensdagen for psykisk helse, vil VT kjøre en kampanje for hvor 
man kan finne sosiale miljøer, og psykisk helsehjelp. Viser til problemer slik som at 40% av 
studentene er ensomme. Vise hvor de kan få hjelp. Tilbudet som eksisterer i dag er ikke nok, men 
det er noe. 
VT skal møte HOD vil ta opp psykiske helseproblemer blandt studenter. 



Planlegger et medieinnspill om kuttene i forlsaget til Oslobudsjett. Det ble sikret 1.5M + 1M fra 
forgje budsjettperiode. 
Øke studiestøtten er det viktigste tiltaket for å styrke frivilligheten. 
Alt lånekassen har av utgidter kommer fra stipend. Lånet fullfinasieres av seg selv. 
 
Oline: 
Det er verst å bo i Oslo for det er der det er dyrest, høyt fokus på psykisk helse. Studenter er en 
folkegruppe som ikke støttes an de andre velferdsordninger. 
 
Karl Magnus: 
Vil være med på medieinnspill. 
Gode tall fra HK som hadde fadderuke kan brukes for å vise hvor viktig fadderuken er for 
studentenes psykiske helse. 
Tror det er lurt å fortsette med de fokuspunktene vi har hatt. Det kan falle lenger ned på 
prioriteringene om man slutter. Regjeringen prøver å vise at de ønsker å satse på studenter, men 
handlingene deres gjør det motsatte. Fortsette å presse på studentboliger. 
Kommunen vil ikke engang behandle oss så vi trenger den politiske viljen fra regjeringen. 
Det er ikke enten elelr når det kommer til kommune og stat. 
Jobber med å undersøke studentfrivillighet, og om deltidsjobben kommer i veien. 
NSO godtok ekstralånet under covid. Hvis det kommer et nytt forslag om å kun øke studielånet, 
men ikke stipend vil det ikke godtas 
 
Marie: 
Tallene fra HK er overarskende positive. Er den eneste skolen som hadde fadderuke under Covid, 
som gjorde at mange fikk en bedre start på studiene sine. Har en psykolog som sitter på et 
campus. Sitter på et synlig kontor som er vanskelig for de som er skeptiske til å dra til psykolog. 
Har et digitalt alternativ, som funker godt for de som sitter hjemme. Angstportalen.  
Over halvparten av studentene på HK var fornøyd med studiestart. Det er viktig med de lavterskel 
tilbudene for å bli kjent med andre nye studenter. Har enormt mange aktiviteter, som er veldig 
viktige. Å få til et enda større tilbud hadde vært veldig bra. 
Det er viktig at økt støtte ikke kommer som lån, men som stipend. Er det realistisk. 
 
 
Frida: 
Tilfredshet med studiebyen. Hva er tallene bak gjennomsnittet i Oslo. Studentmiljø er ganske langt 
under gjennomsnittet i Norge. Det er vanskelig å drifte hvis man ikke får halltid.  
 
Olav: 
I 2014 hadde 40% av studentene deltidsjobb, nå er tallet på over 80%. 
Jobber med å erstatte frivillige med ansatte, da alle har jobb ved siden av. 
 
 

5) Møte med kommunen før jul? 
Vi satte oss som mål å ha et møte med vår kontakt i byrådsavdeling før Jul, hva skal vi ta opp og 
hva burde vi diskutere? 
 
Alle ønsker å møte kommunen før jul. 
 
Marius:  



Kommunen har tidligere sagt nei til studentråd. 
Det er ingen grunn til at Oslo ikke skal merke det er en studentby. 
Det er rart at vi har byråd for næring og eierskap som kontaktbyråd. 
Tull at vi kun har diolgmøter 2 ganger i året. 
Gjerne tenk på om det er noe mer man vil ta opp etter møtet. 
 
Ønsker koordinering før møtet med KD. 
Møter HOD som VIN. 
 
Oline: 
Hvordan Oslo kan tilrettelegge for studenter. 
Når jeg er på besøk hos andre som ikke har VT er det mye snakk om hvordan de kan hjelpe 
kommunen og hvordan kommunen kan hjelpe dem. 
Oslo skal være en imøtekommende og velkommen by, også for unge voksne. Dette ser vi ikke et 
høyt fokus på. 
 
Karl Magnus: 
Skal vi be kommunen tilrettelegge for et studentråd. 
Man har allerede noen former for studentråd, så man har ingen unnskylding for å ikke oprette et 
ordentlig et. 
Det er mulig å ha studenter og poltikere i samme organ. 
Kan gi byrådet en liten seier med dynamiske biletter på kollektivt. Bra initiativ, men dette hjelper 
ikke studenter helt enda. 
 
Skal man koordinere før møtet med KD og HOD. 
 
Marie: 
 
 
Frida: 
Viktig å ta opp tilfeller der studenter havner i skvis. Slik som at studenter er mellom barn og voksne 
når det kommer til halltid. 
 

6) Eventuelt 
 
 


